



Punch打擊樂團 Punch Percussion Group

藝術總監 Artistic Director :
簡任廷 CHIEN, Ren-Ting

聯絡人 Contact :
簡任廷 CHIEN, Ren-Ting

電話 Tel :
+886-937-161184

E-mail :
punchpercussion@gmail.com

網址 Website :
<http://tw.myblog.yahoo.com/per-band>

團隊地址 Address :
24747 新北市蘆洲區重陽街72-5號3樓
3F., No.72-5, Chongyang St., Luzhou Dist., New
Taipei City 24747, Taiwan (R.O.C.)

創意打擊樂表演，曾於各大表演場所及藝術節慶演出，總計演出場次超過三百場。樂團創作的水晶音樂及創意打擊樂秀，曾多次受到電視媒體節目邀請演出。生活打擊樂（亂打秀）亦於觀光定目劇《寶島綜藝秀》演出。也積極參與公益演出，足跡遍布醫院、監獄、育幼院等地。

Punch percussion is devoted to creative percussion performance. The group performed over 300 performances in major theatres and festivals. Percussion with crystal glasses and creative percussion show were performed on TV on various occasions. Percussion in Life (Chef Percussion) was also performed in Live Show in Taiwan, a Repertory theater. The group also actively participates in charity events for hospitals, prisons, and orphanages.



《水晶打擊樂》· Punch打擊樂團提供 (2010) | Percussion with Crystal Glasses



Punch打擊樂團 · Punch打擊樂團提供 | Punch Percussion Group



《廚師亂打秀》· Punch打擊樂團提供 (2011) | Chef Percussion

廚師亂打秀 (2011)

整首曲子裡不使用一般打擊樂器，而是加入鍋碗瓢盆做為敲擊的樂器，再加上些許的戲劇演出，及炫技的打擊技法，使這首曲子別具風味。

Chef Percussion (2011)

In this performance ordinary percussion instruments give way to pots and pans. A little drama and a little drumming make a delicious bowl of hot music.

水晶打擊樂 (2010)

水晶杯敲擊出來的音樂也是令人沁心透涼的感覺，彷彿洗淨了所有的雜念，透過水位的不同而發出不同的音高，呈現出不一樣的音樂。

Percussion with Crystal Glasses (2010)

Crystal glasses produce music as clear and cool as their appearance, as if all thoughts are cleansed and leave the mind spotless. By striking crystal glasses filled to different height, distinct tones are formed to make music.



Punch打擊樂團 · Punch打擊樂團提供 | Punch Percussion Group



Punch打擊樂團 · Punch打擊樂團提供 | Punch Percussion Group